
Bestyrelsesmøde Hvidovre Kajakklub 7. juni 2007

Til stede: Inge Ribers, Mark Rasmussen, MayBrit Dollmeyer, Søren Sibbersen, Nina Mortensen (ref.)
Afbud: Peter Schrøder, Helle Stuart

1. Elitepuljen og lederpris
På rådhuset blev der ifm. uddeling af hædringer til sportsfolk for deres resultatet  i 2006 uddelt 
penge fra elitepuljen og årets lederpris.

Hvidovre Kajakklub fik 30.000 fra elitepuljen denne gang. Dermed er det muligt igen i år at give 
eliteroerne et tilskud til egenbetaling ifm. landsholdsudtagelser og evt. til træningslejre m.v.

Hvidovre Kajakklub kunne også glæde sig, da årets lederpris blev uddelt. Den gik til Inge Ribers 
for hendes mangeårige virke som kasserer og meget mere i klubben. Så et stort tillykke til Inge 
med den velfortjente pris.

2. Udskiftning af låse og nøgler i klubben
Klubbens låsesystem bliver skiftet den 18. juli 2007. Derefter vil gamle nøgle ikke længere kunne 
bruges til at låse døre og porte op i klubben. Inge og Søren er tovholdere på nøgleombytningen. 
Der   kan byttes  nøgler   fra  den 20.   juni,   og  der   kommer  mere   information  via  groupcare  og  i 
klubben.

Har du en nøgle til klubben, kan du få den byttet til en ny for kr. 50. Det koster kr. 100 at få en 
nøgle, hvis du ikke har en i forvejen. Har du købt din gamle nøgle i 2007, er der muligvis rabat.

Der bliver fire forskellige systemnøgler. Alle nøgler kan åbne til klubben og bådene. Derudover er 
der  to nøgler med en ekstra funktion: depotnøgle og værkstedsnøgle. Den fjerde nøgle er en 
masternøgle, der kan åbne alle døre i klubben.

3. Presseomtale
Det er vigtigt, at vi får nogle gode artikler i Hvidovre Avis om de gode resultater, klubbens roere 
opnår. Vi kan ikke bestemme, hvad avisen trykker,  men det hjælper ofte, hvis de modtager et 
udkast til en artikel fra os, gerne sammen med et foto.

De stævner,  vi  prioriteter   resten af  denne sæson mht.  artikler,  er  DM marathon og kortbane, 
Danske Bank Cup, Københavns Kreds mesterskaber marathon/kortbane, Tour de Gudenå og de 
internationale stævner, som klubbens roere udtages til.

Det kan være svært at få fat i resultaterne hurtigt nok efter en weekends stævne, hvis man ikke 
selv er til stede ved stævnet. Avisen skal helst have artiklen allerede mandag. Derfor hermed en 
opfordring til at videreformidle resultater m.v. til Helle eller Nina, der så sætter en artikel sammen. 
Hvis der er andre, der gerne vil skrive en artikel engang imellem, vil det være meget velkomment. 
Så kontakt Nina eller Helle, hvis du gerne vil bidrage med en artikel.

4. Aktiviteter: handicap, lagkage, sponsor, instruktion mv.
Roergometersponsoreventen   i  Hvidovre  Stationscenter  den  5.  maj   resulterede   i   en  sponsor
indtægt på 17.000 kr. til de flittige roere. Arrangementet var en stor succes, så det er muligt, det 
gentages i november.
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Status   på   24timers   løbet   er,   at   der   har   meldt   sig   flere   hjælpere   efter   mail   på   groupcare. 
www.24timerkajak.dk bliver løbende opdateret bl.a. med en liste over hjælpere. P.t. har Sundby 
Kajakklub tilmeldt et hold, og der bliver fulgt kraftigt op på de invitationer, der er sendt ud både pr. 
mail og telefon.

En af vores helt store aktiviteter er handicaproningen  men der mangler tidtagere. Har du lyst og 
mulighed for at være tidtager, så kontakt Inge hurtigst muligt!

På klubbens 80års fødselsdag onsdag den 20. juni er der lagkage i klubben efter handicap. De to 
nye både af  typen freelancer bliver  døbt samme dag.  Inge sørger  for  lagkage og MayBrit   for 
navne til bådene.

Det har vist sig, at det er nemmere at finde holdleder til stævnerne fra gang til gang i stedet for at 
lave en holdlederplan for hele sæsonen.

Der er startet endnu et turbohold den 4. juni. Der skal lyde en stor tak til alle de instruktører, der 
hjælper til med instruktionen i år  både på det traditionelle hold og på turboholdene. Samtidig er 
der også flere, der er ved at lære nye op vha. følordningen, så også tak til dem.

På startsæsonenroturen med instruktionsholdet fra 2006 var der 89 nye roere fra sidste år med.

Der bliver afholdt førstehjælpskurser i starten af september. Der er mere information herom på 
groupcare. Peter står for arrangementerne.

Den 16.17. juni har U18landsholdet træningssamling på Elitecenteret ved Bagsværd Sø. I den 
forbindelse overnatter og spiser landsholdsroerne i Hvidovre Kajakklub. Vi har fire roere på U18
landsholder: Emma Broberg, Rikke Larsen, Peter Meelby og Katrine Hebo Schmidt.

5. Anskaffelser
Der er indkøbt en ny effektiv kaffemaskine til klubben.

Der er samlet 11 nye klubpagajer, som vi har haft på loftet. Der er tale om 5 børnepagajer og 6 
junior/dame pagajer. Vi har fået 30 nye svømmeveste fra TrygFonden.

Vi har fået et totalløsningstilbud fra DONG på solvarme m.v til klubben. Vi har sendt en ansøgning 
til kommunen, og den er i øjeblikket på vej igennem udvalg m.v. hos kommunen.

Den nye hoveddør, som vi har fået tilskud til i engangspuljen, er bestilt. Erik Olsen er tovholder.
Der bliver indkøbt 5 nye bordebænkesæt til terrassen for kr. 2.500. Der er enkelte af de gamle 
sæt, der er for slidte og skal skiftes ud, men der bliver totalt set flere pladser på terrassen.

Der er nu tre kajakergometre i klubben, da vi har fået leveret det, engangspuljen gav tilskud til.

6. Lokalerne
Dan Larsen er gået i gang med at se på indretningen af det nye pagajrum, så det bliver bedre 
plads til både klubpagajer og klubveste samt private pagajer og veste.
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For at forbedre postgangen i klubben bliver der opsat en brevbakke, så post fra postkassen til 
bestyrelsen kan lægges der.

Der er problemer med portene i bådhallen. De gamle manuelle porte er blevet for tunge, så Mark 
spørger  Erik  Olsen,  om der   kan gøres  noget  ved  det.  De nye automatiske porte  har  mange 
fejlfunktioner,  hvor de  ikke åbner eller   lukker  rigtigt.  Mark spørger Stig Sørensen,  om der kan 
gøres noget ved det.

7. Diverse
Søren deltager i møde i Kraftcenter København den 18. juni.

Mandag den 11. juni kl. 16 kommer Hvidovre Kommunes Kultur & Fritidsudvalg på besøg i klubben 
for at se vores lokaler og høre om vores klub. Efter en rundvisning hos os fortsætter udvalget sit 
møde i Suset, hvor Helle og Nina deltager til dagsordenens første punkt, der handler om havnens 
fremtid og kajakklubbens organisering.

Bestyrelsen har besluttet, at der fremover tildeles K2pladser til private både ved lodtrækning. For 
at komme med i lodtrækningen er det en betingelse, at der er tale om en toerkajak, der bliver 
brugt og ikke en båd, der bare skal opbevares.

Jørgen   Meelby   er   ved   at   afklare   med   årets   DMkortbanearrangører,   om   vi   kan   få   lov   til   at 
overnatte   i   telte   og   campingvogne   på   græsplænen   ved   rostadion.   Derefter   sørger   Nina   for 
tilmelding af telte til DMkortbane. Der sendes information ud via groupcare, og man kan tilmelde 
telt/campingvogne på stævnetavlen i klubben. Der bliver under alle omstændigheder reserveret 
plads til et klubtelt (ikke til overnatning) ved rostadion.

Ifm. vores engagement i FIH vil Inge og Helle forsøge at starte gåhjemmøder for klubledere op. 
Det er mange gange godt at tale med klubledere fra andre sportsgrene i kommunen.

Vi har fået endelig bekræftelse på, at vi til næste vinter har gymnastiksal tirsdage fra kl. 1821 (fra 
2. oktober) og svømmehal fredage kl. 2022 (første gang 5. oktober).

8. Fremtidige bestyrelsesmøder
Næste møde afholdes torsdag den 12. juli 2007 kl. 19 hos Helle.
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